
Protokół Nr VI/2007 
Z przebiegu VI Sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 19 kwietnia 2007 r. 
 
 

 VI sesja Rady Powiatu Zielonogórskiego odbyła się w Sali warsztatów 
szkolnych Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie. 
 Na ogólną liczbę 20 radnych obecnych było 20. 
 Lista obecności radnych załącznik nr 1 do protokołu nr VI/2007 
 Lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 2 do protokołu Nr 
VI/2007. 
 
Ad 1. 
 Stanisław Okopień, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 
Zielonogórskiego o godz. 11.05 otworzył VI sesje Rady Powiatu. 
 Powitał wszystkich zebranych.  
 Następnie poprosił wszystkich zebranych o powstanie i uczczenie chwilą 
ciszy naszego zmarłego kolegi radnego Eugeniusza Uglika. 
 Stwierdził obecność 20 radnych na liczbę 21 ustawowego składu Rady, 
co stanowi kworum umożliwiające podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
Ad 2. 
 Wszyscy radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali 
porządek obrad, do którego nie zgłoszono wniosków uwag. 
 Porządek obrad poddany pod głosowanie został przyjęty 20 głosami „za”. 
 
  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie VI sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Powiatu. 
4. Informacja Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu z działalności Rady 

w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu Zielonogórskiego w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Podjecie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Powiatu 

Zielonogórskiego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zielonogórskiego. 
8. Wnioski i interpelacje radnych. 
9. Informacja o funkcjonowaniu Muzeum Archeologicznego Środkowego 

Nadodrza w Świdnicy oraz Lubuskiego Muzeum Wojskowego  
w Drzonowie. 
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10. Informacja o sytuacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Sulechowie oraz Szpitala Rehabilitacyjno – Leczniczego 
dla Dzieci – SPZOZ w Wojnowie 

11. Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu Zielonogórskiego o przebiegu 
wykonania Budżetu Powiatu Zielonogórskiego za okres od 1 stycznia do  
31 grudnia 2006 r. oraz projektu uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu Zielonogórskiego z tytułu wykonania 
budżetu Powiatu Zielonogórskiego za 2006 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2007 r. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  

i parkowanie pojazdu. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w „Planie Rozwoju 

Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2004 -2006 z perspektywą 
do 2013 roku”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego oraz wartości jednego punktu w złotych do tabeli 
wynagrodzeń pracowników Domu Pomocy Społecznej w Bełczu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Powiatu do 
Rad Społecznych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia opinii o celowości 
wznowienia połączenia na linii kolejowej Zielona Góra – Gubin – Zielona 
Góra w zakresie przewozów pasażerskich. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla 
Powiatu Zielonogórskiego”. 

19. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.  
20. Wolne wnioski i zapytania.  
21. Zamknięcie VI sesji Rady Powiatu. 

 
Ad 3. 
 Do protokołu z V sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego Rada nie zgłosiła 
uwag i wniosków. Poddany pod głosowanie został przyjęty 19 głosami „za” 
przy jednym głosie wstrzymującym.  
 
Ad 4. 
 Wiceprzewodniczący Rady zapoznał zebranych z działalnością Rady w 
okresie od 1 marca do 18 kwietnia br. 
 W okresie międzysesyjnym Komisje Rady realizowały swoje plany pracy 
oraz rozpatrywały materiały i projekty uchwał na dzisiejszą sesję, w tym 
sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za rok 2006. 

W dniu 5 kwietnia Komisja Rewizyjna spotkała się w celu rozpatrzenia 
oraz zaopiniowania informacji Zarządu Powiatu z wykonania budżetu oraz 
wydania stosownej opinii w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu za rok 2006. 
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Komisja Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 22 marca odbyła wyjazdowe 
posiedzenie do Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Górzykowie 
oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Sulechowie. Na 
miejscu Komisja zapoznała się z sytuacją Ośrodków i ich działalnością, w tym 
w kontekście zamiaru likwidacji Ośrodka w Górzykowie. 

Kolejne posiedzenie odbyło się 11 kwietnia w Muzeum Archeologicznym 
Środkowego Nadodrza w Świdnicy z udziałem Dyrektora Lubuskiego Muzeum 
Wojskowego w Drzonowie. Dyrektorzy muzeów zapoznali członków Komisji z 
funkcjonowaniem powiatowych jednostek kultury oraz z ich aktualną sytuacją. 

Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej odbyła dwa 
posiedzenia. Jedno w dniu 29 marca w Starostwie poświęcone było 
funkcjonowaniu rodzin zastępczych. Natomiast 12 kwietnia w SPZOZ w 
Sulechowie Komisja zapoznała się z działalnością i sytuacją szpitala. 

Komisja Ochrony Obywateli i Bezpieczeństwa wspólnie z Komisją 
Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Turystyki  
na posiedzeniu w dniu 16 kwietnia gościła pani z Lubuskiego Oddziału 
Regionalnej Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Zielonej 
Górze, która omówiła zagadnienie dotyczące możliwości pozyskiwania 
eurofunduszy dla rolników w latach 2007-20013.  

Komisja Budżetowa obradowała 17 kwietnia. Rozpatrzyła informację 
Powiatowej Rady Zatrudnienia w zakresie podziału środków na 
przeciwdziałanie bezrobociu i realizację programów. Zapoznano się z sytuacją 
finansową SPZOZ w Sulechowie oraz SPZOZ w Wojnowie oraz Muzeum 
Archeologicznego Środkowego Nadodrza w Świdnicy i Lubuskiego Muzeum 
Wojskowego w Drzonowie. W posiedzeniu tym uczestniczyli wszyscy 
dyrektorzy wymienionych jednostek. 

W kolejnym punkcie Komisja skupiła swoją uwagę na materiałach dot. 
budżetu powiatu.  
 W posiedzeniach Komisji uczestniczyli Starosta, członkowie Zarządu 

Powiatu oraz kierownicy właściwych wydziałów Starostwa, zgodnie  
z tematyką posiedzeń. 
 W związku z organizacją pracy Rady Powiatu na bieżąco kontaktowałem 
się z członkami Zarządu Powiatu oraz dyżurowałem na zmianę z drugim 
zastępcą w biurze Rady. 
 
Ad 5. 
 Edwin Łazicki, Starosta Zielonogórski składam sprawozdanie z pracy 
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym od 1 marca do 18 kwietnia br. 
 Zarząd Powiatu odbył 6 posiedzeń, podjął 10 uchwał, oraz przygotował 
na dzisiejszą sesję 12 projektów uchwał Rady Powiatu. 

 Uchwały dotyczyły: 
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- upoważnienia dyr. Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie do 
prowadzenia spraw związanych z organizacją teoretycznej nauki zawodu 
uczniów klas wielozawodowych 
- dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczyciel na rok 2007 
- opracowania harmonogramu realizacji dochodów i wydatków budżetu powiatu 
zielonogórskiego na rok 2007 
- powołania powiatowego komitetu organizacyjnego turnieju bezpieczeństwa w 
ruchu drogowym  
- określenia wysokości dotacji na rok 2007 niepublicznym szkołom i 
placówkom oświatowym działającym na terenie naszego powiatu  
- wyrażenie zgody na udzielenie dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony 
Środowiska Gospodarki Wodnej w wysokości 200 000 tys. zł dla Powiatowego 
Zarządu Dróg z siedzibą w Sulechowie 
- wyrażenie zgody na udzielenie dotacji Powiatowemu Funduszowi Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w wysokości 3 000 tys. zł dla Gminy 
Nowogród Bobrzański do realizacji programu edukacyjnego błękitne festiwale 
- zmiany w planach wydatku budżetu powiatu na 2007 rok 
- sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność 
powiatu zielonogórskiego działki w Sulechowie o powierzchni 2430 m2 
położonych przy al. Niepodległości. 
 W Delegaturze w Sulechowie trwa obecnie remont. Przygotowywane jest 
przeniesienie rejestracji pojazdów dla czterech gmin: Bojadła, Trzebiechów, 
Babimost, Kargowa. Przyjęcie interesantów powinno się rozpocząć najdalej od 
12 maja 2007 roku. Prowadzane są rozmowy odnośnie zakupienia programu 
kolejkowego. Myślę, że to nam w jakiś sposób usprawni funkcjonowanie 
urzędu.  
 Ponadto spotkałem się z Marszałkiem Województwa Lubuskiego i z 
Burmistrzem Sulechowa w sprawie Drogi Wojewódzkiej w Sulechowie przy 
okazji ustalając kilka spraw dotyczących miasta Sulechowa.  
 Powiatowy Zielonogórski Zarząd Dróg zorganizował w Dychowie 
spotkanie w sprawie wspólnego planowania i realizowania zadań związanych z 
budową i modernizacją dróg w województwie. W spotkaniu udział wzięła pani 
dyr. Departamentu Dróg i Transportu Drogowego Ministerstwa Transportu, 
Przewodniczący Krajowej Rady Zarządu Dróg Powiatowych, Pan Marszałek 
Województwa Lubuskiego, wszyscy starostowie, Zarządcy Dróg Powiatowych i 
Krajowych. Na spotkaniu tym został przedstawiony plan remontu dróg 
krajowych i wojewódzkich.  
 Po za tym spotkałem się z dyrektorami szkół jednostek oświatowych w 
celu podziału subwencji oświatowej na 2007 rok. Subwencja się zmniejszyła w 
związku z tym musieliśmy zrobić pewne zmiany w planach remontów. W 
szkołach bilansujemy obecnie wydatki, jeśli chodzi o podwyżkę dla 
pracowników dydaktycznych i dla pracowników niepedagogicznych.  
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 Odbyły się dwa spotkania z inicjatywy Wicestarosty Ryszarda 
Górnickiego w sprawie zwalczania meszki w pasie obrębu rzeki Odry.  
 Z Powiatowym Inspektorem Nadzoru Budowlanego i z Wicestarostą 
braliśmy udział w targach budownictwa w Cotbus. Muszę powiedzieć, że po 
targach budownictwa, które odbyły się w Drzonkowie nie musimy się niczego 
absolutnie wstydzić. W niektórych działach ta oferta, którą wystawiają 
wystawcy w Drzonkowie jest zdecydowanie korzystniejsza. 
 Wielokrotnie spotkałem się z dyrekcją SP ZOZ w sprawie rozbudowy 
szpitala i złożenia wniosku o dofinansowanie środków unijnych na sprzęt 
medyczny jak również w sprawie realizacji Powiatowego Programu Ochrony 
Zdrowia, który chcemy przedłożyć Radzie i w maju przyjąć go do realizacji. 
 W dniu 28 marca br. byliśmy z panem Wicestarostą u  Starosty Friese w 
celu dalszej współpracy między Powiatem Zielonogórskim a  powiatem 
Sprewa-Nysa-Bóbr w Niemczech. 
 Starosta przywitał pana Marszałka Ciemnoczołowskiego, który spóźnił 
się na obrady sesji.  
 W dniach od 2-4 kwietnia brałem udział w Zgromadzeniu Ogólnym 
Związku Powiatów Polskich w Warszawie.  
 Spotkałem się również z przedstawicielem firmy „Arkadis” w sprawie 
opracowania powiatowego programu gospodarki odpadami, który musimy 
przedstawić Wojewodzie.  
 Braliśmy udział jeszcze wielu innych konferencjach, naradach i 
spotkaniach. 
 W dniu 18 kwietnia brałem udział min. w posiedzeniu Stowarzyszenia 
Gmin Rzeczpospolitej Polskiej Euroregionu Sprewa-Nysa-Bóbr gdzie na 
Przewodniczącego Euroregionu został wybrany pan poseł Czesław Fiedorowicz.  
 Pan Wicestarosta brał udział w uroczystościach wręczenia odznaczeń dla 
Sybiraków, które odbyło się w Urzędzie Marszałkowskim.  
 Odbyły się dwa spotkania w ramach LIDERA z przedstawicielami 10 
gmin w sprawie wspólnego opracowania projektu dotyczącego rozwoju 
turystyki w naszym powiecie.  
 Braliśmy udział w spotkaniach z organizacjami pozarządowymi, których 
jest bardzo wiele. W związku tym, że musimy w przyszłym budżecie 
przeznaczyć jakieś pieniądze na działalność tych organizacji, ogłosić przetarg i 
te środki przekazać tym organizacjom.  
 Krzysztof Sroczyński brał udział w uroczystościach rodzin katyńskich 
składając od nas wszystkich wiązankę na cmentarzu komunalnym w Zielonej 
Górze.  
 Wiceprzewodniczący Rady powitał w imieniu Rady Wicemarszałka 
Województwa Lubuskiego Sebastiana Cimnoczołowskiego.  
 
Ad 6. 
 Do projektu uchwały Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
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 Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta 20 głosami „za”. 
 Uchwała Nr VI/36/2007 – załącznik nr 3 do protokołu nr VI/2007. 
 
Ad 7. 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Lech Czura zgłosił kandydata na Przewodniczącego Rady Krzysztofa 
Sroczyńskiego. Prezentując kandydata podkreślił, że był radnym w kadencji 
2002-2006. W poprzedniej kadencji był Przewodniczącym Komisji Budżetowej, 
w której przewodniczył. Ponadto od wielu lat jest dyrektorem Publicznego 
Gimnazjum w Drzonkowie. Uważa, że kandydatura jest godna poparcia przez 
wysoką Radę.  

Nie zgłoszono więcej kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady 
Powiatu. 

Radny Krzysztof Sroczyński wyraził zgodę na kandydowanie. 
Za zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Rady Powiatu 

opowiedziało się 19 radnych przy jednym głosie wstrzymującym. 
Następnie przystąpiono do wyboru składu Komisji Skrutacyjnej. 
Tadeusz Cygański zgłosił do Komisji radnego Mieszko Sibilskiego. 
Stanisław Okopień zaproponował Brygidę Wróblewską. 
Brygida Wróblewska zgłosiła do Komisji Jadwigę Oziemkowską. 
Ww. radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
Rada 20 głosami „za” zatwierdziła skład Komisji Skrutacyjnej. 
Stanisław Okopień stwierdza ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej 

w sprawie wyboru na Przewodniczącego Rady Powiatu w składzie: radny 
Mieszko Sibilski, radna Brygida Wróblewska, oraz Jadwiga Oziemkowska.  

Następnie ogłosił przerwę w celu przygotowania kart do głosowania z 
imieniem i nazwiskiem kandydata. 

Po przerwie Stanisław Okopień wznowił obrady. 
Mieszko Sibilski został wybranym Przewodniczącym Komisji 

Skrutacyjnej, członkami: Brygida Wróblewska oraz Jadwiga Oziemkowska.  
Stanisław Okopień wyjaśnił zasady głosowania: na postawie art. 14, ust. 

1 ustawy o samorządzie powiatowym, Rada powiatu wybiera ze swego grona 
przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności, co najmniej 
połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym. 

Na kartach do głosowania po prawej stronie kandydata zamieszczona jest 
kratka. Znak X, czyli krzyżyk postawiony przy nazwisku oznacza wybór 
kandydata. Głos ważny to jeden krzyżyk, dwa krzyżyki lub więcej to głos 
nieważny. Przewodniczącym Rady zostaje osoba, która uzyskała bezwzględną 
większość głosów, czyli liczba głosów „za” przewyższa przynajmniej o jeden 
sumę głosów przeciw i wstrzymujących.  

Następnie Mieszko Sibilski rozdał wszystkim radnym karty do 
głosowania – wszystkie opatrzone pieczęcią Rady Powiatu w Zielonej Górze. 
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Następnie wg listy obecności wyczytywał kolejno nazwiska radnych, 
którzy kolejno podchodzili do urny i wrzucali karty do głosowania z oddanym 
głosem.  

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 
Prowadzący obrady ogłosił przerwę w celu przeliczenia głosów przez 

Komisję Skrutacyjną.  
Po przerwie Mieszko Sibilski odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z 

wyboru Przewodniczącego Rady, który wraz z kartami do głosowania w 
zamkniętej kopercie stanowi załącznik nr 4 do protokołu Nr VI/2007. 

Na Przewodniczącego Rady Powiatu Zielonogórskiego Rada wybrała 
Krzysztofa Sroczyńskiego. 

Krzysztof Sroczyński Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
radnym za tak wielkie zaufanie. Jest niezmiernie dumny z tego, że będzie mógł 
być Przewodniczącym Rady. Postara się, aby prace Rady przebiegały sprawnie i  
bez zakłóceń. Postara się, też współpracować najlepiej jak się uda ze starostwem 
i wszystkimi, którzy przyjdą ze sprawą do Przewodniczącego Rady czy 
ewentualnie do radnych Rady Powiatu. Dziękuje za wybór i równocześnie 
składa rezygnację z członkostwa Zarządu Powiatu. Panie Przewodniczący 
Zarządu proszę przyjąć moją rezygnację z członkostwa Zarządu Powiatu, wiąże 
się ona z wyborem mnie na Przewodniczącego Rady Powiatu.  

 Chciałbym podziękować całemu Zarządowi, z którym spotykałem się, co  
tydzień i współpracowało się nam bardzo dobrze.  

Stanisław Okopień poddał pod głosowanie rezygnację Krzysztofa 
Sroczyńskiego z członka Zarządu.  

„Za” przyjęciem rezygnacji opowiedziało się 19 radnych, przy jednym 
głosie wstrzymującym. 

Natomiast uchwałą w sprawie odwołania Członka Zarządu Powiatu 
Zielonogórskiego Rada podejmie na następnej sesji. 

Stanisław Okopień odczytał uchwałę Nr VI/37/2007 w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Powiatu Zielonogórskiego – załącznik nr 5 do 
protokołu Nr VI/2007. 

Ww. uchwała poddana pod głosowanie została przyjęta 20 głosami „za”.  
Stanisław Okopień pogratulował Krzysztofowi Sroczyńskiemu wyboru 

na Przewodniczącego Rady i oddał mu przewodnictwo w obradach.  
 
 
 
 

Ad 8. 
Lech Czura poprosił o ustalenie stanu faktycznego prawnego przebiegu 

drogi, 1071 F Ochla-Niwiska-Przybymierz. Droga ta krzyżuje się z wojewódzką 
i na mapach geodezyjnych jest oznaczona stara droga, która jest używana i 
oznaczona jest nr działki 105. 
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Przewodniczący Rady zapytał radnych czy wyrażą zgodę by udzielić 
głosu Wicemarszałkowi Województwa Lubuskiego Sebastianowi 
Ciemnoczołowskiemu. Radni wyrazili zgodę. 

Wicemarszałek Sebastian Ciemnoczołowski dziękuję za zaproszenie na 
sesję i dobrze układającą się współpracę i życzę władzom województwa oraz 
nam wszystkim dalszej owocnej współpracy. 

W związku z decyzją, która wczoraj zapadła o przyznaniu Polsce i 
Ukrainie organizacji Euro 2012 rodzi się szansa dla województwa a tym samym 
dla naszego powiatu na pozyskanie ekstra środków na rozwój regionu. Powiat i 
całe województwo lubuskie będzie najbardziej tranzytowym województwem. 
Teraz od nas będzie zależało, w jaki sposób to wykorzystamy.  

 
Nie zgłoszono więcej wniosków i interpelacji radnych. 

 
Ad 9. 
 Wszyscy radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali 
„Informację o funkcjonowaniu Muzeum Archeologicznym Środkowego 
Nadodrza w Świdnicy oraz Lubuskiego Muzeum Wojskowego w Drzonowie 
stanowiące załącznik nr 6 i 7 do protokołu nr VI/2007. 
 Informacje zostały przyjęte przez Radę Powiatu 20 głosami „za”. 
  
Ad 10. 

Wszyscy radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali 
informację o sytuacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Sulechowie oraz Szpitala Rehabilitacyjno – Leczniczego dla Dzieci –  
SP ZOZ w Wojnowie, stanowiące załącznik nr 8 i 9 do protokołu nr VI/2007. 

Informacje zostały przyjęte przez Radę Powiatu 20 głosami „za”. 
 
Ad 11. 
 Krzysztof Sroczyński, Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, 
że wszyscy radni otrzymali w ustawowym terminie sprawozdanie Zarządu 
Powiatu z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za okres od 1 stycznia 
do 31 grudnia 2006 roku – załącznik nr 10 do protokołu nr VI/2007. 
 Ww. sprawozdanie zostało rozpatrzone na posiedzeniach Komisji Rady 
Powiatu. 
 Rafał Gajewski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedłożył 
Radzie Powiatu wniosek o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 
Zielonogórskiego za rok 2006, stanowiący załącznik nr 11 do protokołu  
nr VI/2007. 
 Odczytał Uchwałę Nr 160/07 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 12 kwietnia 2007 roku dotyczącą 
zaopiniowania przez Regionalną Izbę Obrachunkową wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Zielonogórskiego w sprawie udzielenia absolutorium 
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dla Zarządu Powiatu za rok 2006, stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu nr 
VI/2007. 
 Następnie Przewodniczący Komisji Rady Powiatu przedstawili opinie 
dotyczące przedłożonego przez Zarząd Powiatu sprawozdania z wykonania 
budżetu powiatu zielonogórskiego za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2006. 
 Janina Kałuża – Przewodnicząca Komisji Budzetowej: Komisja 
Budżetowa na posiedzeniu w dniu 17 kwietnia br. po rozpatrzeniu sprawozdania 
Zarządu Powiatu Zielonogórskiego o przebiegu wykonania budżetu za rok 2006 
nie zgłosiła uwag. 
 Brygida Wróblewska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu: Komisja na posiedzeniu w dniu 11 kwietnia br. rozpatrzyła 
sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu za rok 2006 do którego nie 
zgłosiła uwag. 
 Mieszko Sibilski – Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia  
i Pomocy Społecznej: Komisja odbyła posiedzenie w dniu 12 kwietnia br. na 
którym rozpatrzyła wykonanie budżetu powiatu zielonogórskiego za 2006 rok 
do którego nie zgłosiła wniosków i uwag. 
 Edward Szyjka Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Turystyki – odczytał także opinię 
Komisji Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego   
Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 16 kwietnia br. nie wniosły uwag, 
ani wniosków do wykonania budżetu za rok 2006 . 
  Starosta odczytał uchwałę Nr 93/07 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 4 kwietnia 2007 roku w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zielonogórskiego 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2006: 
 Po przeanalizowaniu ww. sprawozdania Skład Orzekający postanawia 
zaopiniować pozytywnie z uwagami przedłożone przez Zarząd Powiatu 
Zielonogórskiego sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2006 – załącznik 
nr 13 do protokołu Nr VI/2007. 
 Henryk Jagoda – będzie wyrazicielem opinii wszystkich radnych 
serdecznie i gorąco dziękując Pani Skarbnik Edycie Dwojak za przygotowanie 
profesjonalne informacji z wykonania budżetu za 2006 rok. Podkreśla, że 
funkcję Skarbnika pani Edyta Dwojak podjęła dopiero w IV kwartale 2006 
roku. Jeszcze raz gratuluje i myśli, że pani skarbnik tak będzie trzymać w 
następnych latach.  
 Przewodniczący Rady uważa, że podziękowania są jak najbardziej na 
miejscu. 
 Zwrócił się z pytaniem: czy są jeszcze jakieś pytania i uwagi? 
 Wobec braku wniosków i zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu Zielonogórskiego z tytułu wykonania budżetu powiatu 
zielonogórskiego za rok 2006:  
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Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. 
Uchwała Nr VI/38/2007 – załącznik Nr 14 do protokołu nr VI/2007. 
Starosta podziękował staremu Zarządowi, który w ubiegłym roku 

praktycznie przez 11 miesięcy kreował ten budżet. Przyłączył się do gratulacji 
dla pani Skarbnik uważając wybór pani Edyty Dwojak na stanowisko Skarbnika 
za bardzo trafny. Jeżeli ta współpraca dalej tak będzie się układała to uważam, 
że przy pomocy wysokiej Rady i pani Skarbnik budżet ten poprowadzimy ku 
rozwojowi. Dziękuje za ustępującemu poprzedniemu Zarządowi i obecnemu za 
wykonanie sprawozdania budżetu powiatu zielonogórskiego za 2006 rok.  
 
Ad 12. 
 Krzysztof Sroczyński poinformował o pozytywnej opinii 
poszczególnych Komisji Rady do projektu uchwały oraz o tym, że wszyscy 
radni na posiedzeniach Komisji otrzymali i zapoznali się z autopoprawkami 
Zarządu Powiatu do projektu uchwały.  
 Uchwala poddana pod głosowanie została podjęta 20 głosami „za”. 
 Uchwała Nr VI/39/2007 – załącznik Nr 15 do protokołu nr VI/2007. 
 
Ad 13. 
 Do projektu uchwały Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
 Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta 20 głosami „za”. 
 Uchwała Nr VI/40/2007 – załącznik Nr 16 do protokołu nr VI/2007. 
 
 Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 
 
Ad 14. 
 Do projektu uchwały Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
 Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta 20 głosami „za”. 
 Uchwała Nr VI/41/2007 – załącznik nr 17 do protokołu nr VI/2007. 
 
 
Ad 15. 
 Edward Szyjka odczytał opinię z wspólnego posiedzenia Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Turystyki i 
Komisji Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego w sprawie 
wprowadzenia zmian do projektu uchwały: modernizację pobocza od 
miejscowości Wojnowo do drogi krajowej 32.  
 Starosta Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 16 kwietnia po analizie 
propozycji poszczególnych Komisji podjął decyzję o wprowadzeniu zmian, 
czyli autopoprawek do „Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego 
na lata 2004-2006 z perspektywa do 2013 roku”. Zmiany te dotyczą: 
- zadania nr 61 modernizacja drogi nr 1180F Koźla-Bogaczów 
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- zadania nr 62 modernizacja skrzyżowania ul. Świerczewskiego obecnie Jana 
Pawła II, Kopernika, Łukasiewicza, al. Wojska Polskiego w Sulechowie.  
 Jednocześnie na ww. posiedzeniu Zarząd podjął decyzję o wprowadzeniu 
w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2004-2006 z 
perspektywą do 2013 roku” następujących zadań: 
- zadanie nr 61 przebudowa nawierzchni na drodze powiatowej nr 1140F 
Nowogród – Bobrzański – Krzywaniec i odcinka od Jednostki Wojskowej do 
skrzyżowania kierunek zakład Karny w Krzywancu, 
- zadanie nr 62 w naszym planie o nazwie wykonanie odwodnienia oraz 
ułożenie chodnika na ul. 31 stycznia w Sulechowie w ciągu drogi powiatowej nr 
11201F. 
- zadanie nr 81 jako zadanie o nazwie ułożenie dywanika asfaltowego na drodze 
powiatowej nr 1182 w miejscowości Ostrzyce do drogi krajowej nr 32 
- zadanie nr 82 jako zadanie o nazwie ułożenie dywanika asfaltowego na drodze 
powiatowej nr 1192 f od Ostrzyc do Trzebiechowa 
- zadanie nr 83 jako zadanie o nazwie ułożenie dywanika asfaltowego na drodze 
powiatowej nr 1028 Milsko-Dąbrowa 
- zadanie nr 84 jako zadanie o nazwie profilowanie i utwardzenie drogi 
powiatowej Podlegórz-Trzebiechów.  
- przebudowa drogi i modernizacja poboczy nr 1190 F Wojnowo do drogi 
krajowej nr 32.  
- zadanie o nazwie budowa drogi nr 11 Bogaczow-Krzewiny do drogi krajowej 
86. 

Są to zmiany, które proponujemy jako autopoprawki wynikające z prac 
komisji, które zostały ujęte wieloletnim planie lokalnym. 
 Henryk Jagoda: rozpatrujemy „Plan Rozwoju Lokalnego Powiatu 
Zielonogórskiego, czyli zmiany do tego planu w latach 2004-2006 z 
perspektywa do 2013 roku” i w związku z tym, jeżeli te zadania pan Starosta 
wspomniał zostały wpisane do roku 2020 to w związku z tym powinniśmy 
zmienić z perspektywą do 2013 na z perspektywą do 2020. 
 Starosta: słusznie w związku z tym wnoszę jeszcze, autopoprawką 
zmianę z 2004-2006 z perspektywą zamiast do 2013 do 2020.  
 Przewodniczący Rady zapytał Radcy Prawnego Bożeny Długosz czy na 
tak długi okres można zapisać. 
 Radca Prawny nie ma przeszkód jest wskazane w związku z 
pozyskiwanymi środkami unijnymi.  
 Mieszko Sibilski Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej na 
posiedzeniu 12 kwietnia wnioskowała jeszcze trzy zmiany do projektu, które się 
jeszcze nie znalazły w tym planie a mianowicie: współfinansowanie powiatu z 
gminą Bojadła budowy chodnika w Bojadłach, modernizacja drogi Kargowa – 
Siadcze i budowa chodnika w miejscowości Krępa.  

Czwarty z naszych wniosków: modernizacja drogi Bogaczów-Krzewiny 
do drogi krajowej został zapisany w planie.  
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 Starosta odpowiedział, że w ramach remontów będą one realizowane i 
dlatego nie zostały ujęte w planie wieloletnim. 
 Lech Czura na Komisji Zdrowia zgłaszałem uwagę do załącznika nr 1 do 
uchwały w sprawie zapisu, że zrealizowano przebudowę drogi nr 183 
Nowogród Bobrzański i Drągowina – Skibice. Ten odcinek został wykonany 
tylko od Nowogrodu Bobrzańskiego do Drągowiny natomiast od Drągowiny do 
Skibic jest jeszcze do realizacji. Prosi o naniesienie poprawki w materiałach. 
 Starosta faktycznie jest jeden odcinek wykonany natomiast w planie 
dalszym ujęta jest rozbudowa tego dalszego odcinka. Natomiast, jeśli chodzi o 
plan lokalny to on cały czas będzie modernizowany. Wiadomo, że niektóre 
rzeczy, które nam mogą nie wyjść, jest to otwarty plan i będziemy występować 
do Rady o ewentualne zmiany. 
 Marek Szarłata zadanie jest w planie wieloletnim zapisane, ale jest w 
trakcie realizacji. 

 Starosta proszę dopisać, że jest w trakcie realizacji. 
 Przewodniczący Rady wszyscy radni mają projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego 
na lata 2004-2006 z perspektywą do 2013 roku” gdzie należy zmienić 2013 na 
2020 i do projektu tej uchwały mamy autopoprawki. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawki 
przedstawione przez Starostę. 

 Do projektu uchwały uwzględniającego autopoprawki Rada nie zgłosiła 
wniosków i uwag. 
   Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta 19 głosami „za”, 1 
radny wstrzymał się od głosowania.  
 Uchwała Nr VI/42/2007 – załącznik nr 18 do protokołu nr VI/2007. 
 
Ad 16. 
 Do projektu uchwały Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
 Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta 18 głosami „za”, 2 
radnych wstrzymało się od głosowania. 
 Uchwała Nr VI/43/2007 – załącznik nr 18 do protokołu nr VII/2007. 
 
Ad 17. 
 Mieszko Sibilski przedstawił opinię Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy 
Społecznej z posiedzenia z dnia 12 kwietnia br. Komisja jednogłośnie 
zaproponowała zmianę brzmienia projektu tej uchwały: wprowadzenie w  
& 1 jako przedstawiciela do Rady Powiatu do Rad Społecznych przy SP ZOZ w 
Sulechowie w miejsce radnego Czesława Hołołuba pana radnego Ireneusza 
Plechana. Komisja podjęła decyzję o zaproponowaniu takiejże zmiany 
brzmienia tej uchwały po konsultacji z dyrekcją SP ZOZ Sulechów. 
 Ireneusz Nijaki zaproponował na przedstawiciela Rady Społecznej w 
Sulechowie kandydaturę radnego Romana Rakowskiego. Uzasadniam tym, że 
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znając sytuację naszego szpitala najlepszym przedstawicielem byłaby osoba, 
która jest świetnym ekonomistą. Jeżeli nie taka osoba to może osoba 
merytorycznie znająca kwestię funkcjonowania szpitala a więc może lekarz. Nie 
ma takich osób wśród nas. Radny Roman Rakowski natomiast jest dyrektorem 
dużej placówki oświatowej. Jednym z zadań dyr. szkół jest min. sprawowanie 
również opieki zdrowotnej. Problemy opieki zdrowotnej są mu doskonale znane 
i jest również mieszkańcem Sulechowa, co też jest nie bez znaczenia.  
 Edward Szyjka Komisja Ochrony Obywateli i Bezpieczeństwa wspólnie 
z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, ochrony Środowiska i 
Turystyki przychylają się do tej samej, zmiany, co Komisja Zdrowia. 
  
 Nie zgłoszono więcej propozycji zmiany projektu uchwały. 
 
          Propozycja wykreślenia z &1 Czesława Hołołuba poddana pod 
głosowanie została podjęta 20 głosami „za”. 
 Mamy dwie propozycje, żeby pojawiły się nazwiska w projekcie 
uchwały: radnego Ireneusza Plechana i radnego Romana Rakowskiego. 
 Radny Ireneusz Plechan i Roman Rakowski wyrazili zgodę na 
przedstawiciela do Rady Społecznej przy SP ZOZ w Sulechowie. 
 Uchwała poddana pod głosowanie, kto jest za tym, żeby do Rady 
Społecznej SP ZOZ w Sulechowie był radny Ireneusz Plechan, głosowało 13 
radnych „za”, wstrzymało się od głosu 2 radnych, przeciw 4 radnych. 
 Jedna osoba nie uczestniczyła w głosowaniu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że w pkt. 1 na przedstawiciela do Rady 
Społecznej SP ZOZ w Sulechowie Rada oddelegowała radnego Ireneusza 
Plechana. 
 Pozostała wersja uchwały zostaje bez zmian. 
 Do projektu uchwały uwzględniającego autopoprawki Rada nie zgłosiła 
wniosków uwag.  
 Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta 20 głosami „za”. 
 Uchwała Nr VII/44/2007 – załącznik nr 20 do protokołu nr VII/2007. 
 
 
Ad 18. 
 Do projektu uchwały Rada nie zgłosiła wniosków i uwag. 
 Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta 20 głosami „za”. 
 Uchwała Nr VII/45/2007 – załącznik nr 21do protokołu nr VII/2007. 
 
Ad 19. 
 Brygida Wróblewska odczytała uzasadnienie kapituły do projektu 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady współpracowałem z panem wójtem byłym 
naszym kolegom Egeniuszem Uglikiem w gminie Zielona Góra. W pierwszych 
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wolnych wyborach byłem radnym gminy Zielona Góra i członkiem Zarządu i 
razem wspólnie w tych pierwszych latach dokonywaliśmy tych podstawowych 
zmian w oświacie. Przychylam się jak najbardziej do wniosku kapituły.   
 Odczytał projekt uchwały.  
 Uchwała poddana pod głosowanie została podjęta 20 głosami „za”. 
 Uchwała Nr VII/46/2007 – załącznik nr 22 do protokołu nr VII/2007. 
 
Ad 20. 
 Starosta interpelację zgłoszoną przez radnego Leszka Czurę wyjaśni z 
panem Kierownikiem Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, po czym 
udzieli odpowiedzi.  
 
Ad 21. 
 Andrzej Bawłowicz przypomniał o wniosku zgłaszanym przez radnego 
Rafała Gajewskiego, który był bardzo zasadny, jeśli chodzi o parkowanie 
pojazdów przed urzędami przez pracowników. Było bardzo zasadne, co radny 
Gajewski przedstawił, że mamy w pobliżu parking przy „Palmiarni” trzy minuty 
spaceru wszystkim dobrze zrobi a przed urzędami będzie miejsce dla 
interesantów. 
 Drugą sprawą jest zajęcie stanowiska na apel dyrekcji szkoły w 
Drągowinie. Chodzi o spowodowanie pewnych czynności, które poprawią 
bezpieczeństwo dzieci wsiadających i wysiadających z autobusu.  
 Jadwiga Oziemkowska chciałaby usłyszeć odpowiedź Wicestarosty na 
moje zapytanie zgłoszone na posiedzeniu Komisji.  
 Wicestarosta nie jest przygotowany na tą odpowiedź na dzisiejszą sesję. 
 Przewodniczący Rady proszę o deklarację. 
 Wicestarosta w najbliższym czasie udzieli odpowiedzi. 
 Przewodniczący Rady czy radną satysfakcjonuje taka odpowiedź.  
 Jadwiga Oziemkowska nie, ale może przypomni radnym, o co jej 
chodziło. Tak się składa, że dwie komisje działają jak gdyby wspólnie. Jest nas 
dziesięć osób a tak naprawdę to jeden Przewodniczący Komisji pracuje a 
drugiego Przewodniczącego Komisji Ochrony Bezpieczeństwa bardzo często 
nie ma. Moja propozycja padła taka, czy od strony formalno organizacyjnej, czy 
też prawnej mogą te obydwie Komisje być połączone z jednym 
Przewodniczącym Komisji.  
 Przewodniczący Rady gdybym ja miał zabrać głos w tym temacie to 
wydaje mi się, że potrzeba by było podjęcia specjalnej uchwały Rady a ta 
uchwała powinna być zgodna ze statutem. Więc jeżeli pan Wicestarosta nie jest 
formalnie przygotowany to prosimy bardzo o sprecyzowanie bliższe terminu, 
kiedy ta odpowiedź zostanie udzielona.  
 Wicestarosta odpowiedziałem na komisji, że Zarząd zastanowi się nad tą 
propozycją. Ta propozycja wymaga przecież zmiany statutu, wymaga dyskusji 
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na sesji. Nie można odpowiedzieć konkretnie po jednym tygodniu. Dlatego 
powiedziałem na początku, że teraz nie jestem przygotowany do odpowiedzi.  
 Radca Prawny Zarząd kieruje projekty uchwał pod obrady sesji. Skoro 
takiej propozycji nie ma to znaczy, że jeszcze Zarząd nie jest gotowy. Ta sprawa 
jeszcze nie stanęła i to wymaga czasu. 
 Roman Rakowski chciałby zabrać głos w kwestii formalnej. Pani 
Brygida Wróblewska odczytała wniosek kapituły, i ja tam występuje nie jako 
członek komisji tylko jako Przewodniczący Rady. Ma propozycje, ze względu 
na to, że stosowne by było żeby Przewodniczący Rady był członkiem tej 
kapituły, więc zgłasza swoją rezygnację i prosi o przyjęcie Przewodniczącego 
Rady.  
 Przewodniczący Rady czy taka rezygnacja może być dzisiaj przyjęta. 
 Sekretarz przechodzi to automatycznie samo jak zostaje powołany nowy 
Przewodniczący Rady to on zostaje automatycznie członkiem kapituły. 
 Starosta ładny gest ze strony radnego Romana Rakowskiego, ale to 
automatycznie przechodzi i jest naturalną rzeczą. Teraz nowy Przewodniczący 
Rady będzie przewodniczył tej kapitule. Można ewentualnie zastanowić się nad 
nowym składem kapituły i poddaje to pod rozwagę dla Przewodniczącego Rady, 
który ewentualnie zaproponuje nowy skład kapituły. 
 Na wniosek pani dyrektor ze szkoły w Drągowinie, która prosi o zajęcie 
stanowiska o spowodowanie pewnych czynności, które poprawią 
bezpieczeństwo dzieci wsiadających i wysiadających z autobusu. Wniosek ten 
nie dawno wpłynął do starostwa, gdzie pojedziemy z panem Markiem Szarłatą i 
panią dyrektor PZZD Grażyną Markowicz i zobaczymy, co się da zrobić. Jeżeli 
jest to jakaś nie duża suma to w ramach bezpieczeństwa dzieci, bo to jest istota 
sprawy podejmiemy stosowne decyzje.  
 Jeżeli chodzi o sprawę tego parkingu to wniosek jest bardzo zasadny. 
Będzie ciężko przyzwyczaić pracowników do parkowania koło „Palmiarni” bo 
są to pewne przyzwyczajenia pomimo, że parking jest tak blisko urzędu. A 
stanie się jeszcze bardziej trudniej o dostępne miejsca do parkowania z chwilą, 
kiedy hotel ruszył z budową i w związku, z czym zostanie przebudowana 
okrężnica, która jest koło urzędu. Zostanie zlikwidowany jeszcze ten parking, 
który jest bezpośrednio przy urzędzie starostwa. Zastanawialiśmy się nad tym 
drugim parkingiem, który jest obok czy go nie przeznaczyć tylko i wyłącznie 
dla interesantów. Bo tam w sumie maksymalnie wchodzi tylko i wyłącznie 20 
miejsc. Ale przy obecnej kulturze społecznej to nawet jakbyśmy zamknęli to i 
tak nam połamią zabezpieczenia. Będziemy szukali rozwiązania na pewno i 
myślę, że zarówno jak u pana Marszałka jak i u nas tamten parking jest 
zdecydowanie niewykorzystany.  
 Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do Radcy Prawnego, czy 
rezygnację pana radnego Romana Rakowskiego rada powinna przyjąć przez 
głosowanie czy przez aklamację.  
 Radca Prawny przez aklamację. 
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 Przewodniczący Rady Rada przyjmuje rezygnację radnego Romana 
Rakowskiego przez aklamację z udziału w kapitule. 
  Stanisław Okopień chciałby podziękować pani dyr. SP ZOZ 
Sulechów pani Beacie Kucuń za profesjonalne przygotowanie informacji do 
sesji.  
 Chciałby podziękować dyrekcji szkoły i pracownikom, za przygotowania, 
które umożliwiły odbycie VI sesji Rady Powiatu.  
 Danuta Wilińska-Grzesiuk dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych przy 
Szpitalu Rehabilitacyjno-Leczniczym dla Dzieci SP ZOZ w Wojnowie zaprasza 
radnych na 2 czerwca do Wojnowa w celu wzięcia udziału w imprezie 
integracyjnej dla dzieci „Wiosenne spotkanie w Wojnowie”  
 Przewodniczący Rady przypomniał radnym o obowiązku złożenia 
oświadczeń o działalności małżonka oraz oświadczeń majątkowych w terminie 
do dnia 30 kwietnia. Oświadczenie składane jest w dwóch egzemplarzach wraz 
z kopią zeznania podatkowego PIT za 2006 rok. Mamy termin do 30 kwietnia.  
 Na ręce pana Przewodniczącego Rady Powiatu jeszcze wtedy pana 
Egeniusza Uglika przyszło zaproszenie do Forst na spotkanie Przewodniczących 
Rad Powiatu gdzie będę radnych tam reprezentował.  
 
Ad 22. 
 Po wyczerpaniu głosów w dyskusji oraz porządku obrad o godz.13.45 
Krzysztof Sroczyński, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął VI sesję Rady 
Powiatu Zielonogórskiego. 
 
 
             Protokolant                                               Przewodniczący Rady 
             
             Iwona Bąk                                                  Krzysztof Sroczyński 
 
 
 
 
 

 


